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Reunió de la Comissaria General de Recursos 
Operatius (CGRO) de 22 de novembre 

Barcelona, 30 de novembre de 2021.- 

El passat 22 de novembre es va dur a terme la primera reunió de la Comissaria General 
de Recursos Operatius (CGRO) entre les persones comandaments de la CGRO, els 
serveis d'administració Central i les organitzacions representatives. A continuació us fem 
un resum dels punts més rellevants:  

1. Qüestions generals sobre Guàrdies no presencials (GNP)  
SAP-FEPOL  ha obert el debat sobre les guàrdies no presencials (GNP). Els 
responsables de la CGRO exposen que a totes les àrees existeix GNP menys a APEN. 
La nostra organització sindical ha exposat que actualment a l’ACSO (concretament a 
mitjans Aeris), no es duu a terme correctament la imputació de les  GNP.  
Segons informen, però, era una qüestió puntual d'organització interna per la redistribució 
d'efectius. 

2. Horaris especials i flexibilitat horària.  
Amb relació a la normativa horària, informen que l'Administració vol treballar en una 
normativa específica i actualitzada per fer front a les necessitats del cos.  

3. Ampliació de les plantilles 
Ens comuniquen la voluntat per part dels comandaments de la CGRO d'actualitzar les 
plantilles a conseqüència de l'elevada edat  dels efectius. S'està treballant amb la 
Comissaria General Tècnica per tal de poder convocar noves places. Tanmateix, no hi 
ha previsió de nous concursos durant el 2022 (GEI, TEDAX, BRIMO, UIM...).  
Es vol incidir en la sortida de les especialitats, que actualment no es troba regulada, i en 
dotar les diverses especialitats amb noves incorporacions. 

4. Galeria de Tir 
Ens traslladen que s'ha renovat i adequat la galeria de tir amb plaques reforçades amb 
acer i extracció de fums per tal de poder utilitzar qualsevol arma de les que disposa ara el 
cos. 

5. Pàrquing exterior d’EGARA. 
SAP-FEPOL torna a reclamar novament l'adequació del pàrquing exterior del Complex 
central EGARA.  
La nostra organització sindical va efectuar escrit amb data 18 de novembre de 2020, 
(comunicat E-144/2020), per denunciar la situació crítica del pàrquing exterior.  
Insistim en el fet que a hores d’ara la situació és crítica a tots els nivells, tant per la manca 
de sistemes de seguretat efectius, com perquè  l'entrega dels nous vehicles policials ha 
fet col·lapsar el pàrquing arribant a saturar les places d’estacionament. 
El servei d’administració respon que ha elevat les queixes a l’administració local del 
Sabadell per la situació de cessió del pàrquing exterior d’EGARA.  
SAP-FEPOL ha exposat la urgència que requereix resoldre la situació actual. 

6. Brigada Mòbil 
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La Secció sindical d'ordre públic de SAP-FEPOL ha obert el debat en referència a la 
formació adreçada a la Brigada Mòbil. Avui dia, cal reforçar el grup de persones 
formadores habilitades com a monitors/es de tir de la mateixa manera que no es disposa 
de personal format en socorrisme aquàtic per tal de poder efectuar formacions 
específiques.  
SAP-FEPOL insta a l’administració a buscar solucions i treballar per tal de resoldre de la 
manera més adient aquesta situació. 
Tanmateix, hem tornat a denunciar la situació del curs de Tasser impartit a l'ISPC per 
tal que es procedeixi al pagament de les hores de formació i no que es convoqui durant 
les jornades de treball ordinari. (Comunicat E-80/2021). 
En referència les armilles antitrauma, ens manifesten que disposen d’estoc al magatzem 
de les talles petites (M, L). Així mateix, informen de la renovació a finals d’anys dels 
cascs antiavalots que estiguin caducats.  
Actualment, Prefectura està revisant el model d'ordre públic, així com de noves eines 
policials. També s'està efectuant un recompte de tanques i barreres de control, vista la 
seva eficàcia en les darreres actuacions al territori. Per altra banda, la renovació de 
furgonetes es troba en fase d’entrega, així com l’arribada de vehicles lleugers tipus 
“Ford Ranger” 
Finalment, la secció sindical d'ordre públic de SAP-FEPOL exposa la situació dels 
projectils de foam destinats als entrenaments. Aquests es marquen amb retolador, per 
evitar que alguna persona membre de la Brimo agafés un d'aquests projectils i el fes servir 
en alguna manifestació.  
Ens manifesten que tenen una partida específica que surt de fàbrica amb un color 
diferent i així queda clar que aquests projectils són específics per entrenar. 

7. GEI 
SAP-FEPOL ha obert el debat per tal que certes unitats, entre elles el GEI, disposi d'un 
material específic segons les seves necessitats operatives, i no es doti de material 
genèric a unitats amb un nivell tan elevat d’especialització.  
Per altra banda, reclamen que la formació sigui reglada i continua per l'especificitat de 
les tasques que efectuen. 
Finalment, la redistribució de les places d'aparcament del complex central no és 
l'adequada per no tenir a prop els vehicles dels magatzems de material. 

8. TEDAX               
En primer lloc, des de SAP-FEPOL, hem instat la necessitat de 
buscar canteres adequades per efectuar destruccions.  
En segon lloc, reclamen una renovació del parc mòbil, així com les adequacions en 
matèria de condicions tècniques per circular amb seguretat.  
I, finalment, una renovació dels robots actuals, així com material NRBQ de detecció.  
La resposta per part de l'administració és que no es preveu la renovació de parc mòbil fins 
al 2022, que resten pendents de pressupost i, per altra banda, l’elevat cost del material 
NRBQ no ho fa viable de moment. 

9. APEN 
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Finalment, el servei d'administració ha informat que es disposarà d'un nou servei de 
neteja per l'any 2022, cobrint una necessitat que SAP-FEPOL fa temps que porta 
reclamant. Aquest servei inclou la neteja de furgonetes i autocar.  
SAP-FEPOL incideix en la necessitat de renovació del parc mòbil, així com les 
mesures de seguretat, tant de càmeres interiors com les condicions tècniques del 
tercer seient dels vehicles de trasllat. La resposta és que existeix una comissió de 
material per tal d'elevar les condicions tècniques del tercer seient i treballar per resoldre 
aquesta situació. 
Així mateix, ens confirmen la renovació de furgonetes durant l'any 2022 i l'estudi de 
poder dotar d'un segon autocar de trasllat durant aquell mateix any. 
Per últim, SAP-FEPOL pregunta quins són els criteris de planificació del Q3 a territori. 
Responen que depèn de cada unitat i el volum de feina. Tanmateix, si tenim alguna 
reclamació específica, es troben oberts/es a analitzar-la. 

10. Unitat canina 
SAP-FEPOL ha traslladat la necessitat d'adequar les caneres amb sistemes de doble 
porta amb accés electrònic i ens manifesten que la proposta s'ha elevat a 
infraestructures. Així mateix, es procedirà a renovar el terra per tal que sigui resistent 
als canvis climatològics. 
Malauradament, ens informen que no és possible retornar al servei anterior per alimentar 
als animals, i que la neteja la realitza el mateix servei del complex, segons consta en un 
plec a part.  
Resta pendent de pressupost l’adquisició de nous gossos. També traslladem la necessitat 
de material específic i reposició de botes de muntanya. I finalment ens confirmen 
l'arribada de nous vehicles adaptats amb sistema de ventilació homologats per 
traslladar als animals.  
Pel que fa als antics, no és possible efectuar aquesta reforma; per tant, són conscients de 
la manca de vehicles existent. 
Com a últim punt, SAP - FEPOL  ha tornat a insistir en la necessitat de continuar amb la 
formació i els/les comandaments de CGRO ens manifesten que és una de les prioritats. 

11. Subsòl  
SAP-FEPOL reclama la necessitat de disposar de formació en espais confinats, així com 
en aquells on es requereixi. 
Així mateix, es torna a peticionar la necessitat de nous vehicles, atès que  els actuals 
tenen més de deu anys. També demanem que els nous vehicles tinguin l'espai adient i 
la distribució adequada a les necessitats del servei.  
Finalment, es torna a reclamar la necessitat de disposar de material tècnic per tasques 
específiques, com, per exemple, botes especials de seguretat. 

Aquestes han estat les qüestions principals tractades. Davant qualsevol dubte, 
contacteu amb el vostre delegat o delegada sindical. 

SAP, TREBALLEM X  A TU! 


